
ELECCIONS MUNICIPALS 2003 
PROCEDIMENT A SEGUIR PER VOTAR PER CORREU 

El procediment per votar per correu està regulat a la 
LOREG (art. 72) i també és d'aplicació el Real Decret 557/ 
93 , de 16 d'abril, sobre actuació notarial en el procediment 
d'emissió del vot per correu. 

A continuació farem una breu descripció del procediment 
a seguir, i cal recordar que totes les actuacions esmentades 
a continuació son gratuïtes. 

1.- El vot per correu pot ser sol·licitat i exercit per aquelles 
persones que sàpiguen que el dia de la votació (25 de maig) 
no seran presents a la localitat a la qual els hi correspondria 
exercir el seu dret al vot. També pot ser sol·licitat per 
persones malaltes o incapacitades que no podran desplaçar
se fins al col·legi electoral. 

Es pot sol·licitar votar per correu a partir del dia següent 
a la publicació i fins al 15 de maig. 

2º".· Procediment per sol·licitar el vot per correu: 
a) Persones que no seran presents el dia de la 

votació: Hauran de desplaçar-se a qualsevol Oficina de 
Correus i sol·licitar-ho personalment al funcionari tot 
ensenyant el seu DNI original en vigor. El funcionari li 
facilitarà un imprès que l'interessat haurà d'omplir per 
sol·licitar a l'Oficina del Cens Electoral un certificat d'inscripció 
al Cens Electoral. 

b) Persones malaltes o incapacitades: Ja que no 
podran desplaçar-se fins a l'oficina de correus, hauran 
d'atorgar un poder especial a una altra persona per tal que 
li trameti la documentació. Aquest apoderament s'haurà de 
fer davant de Notari (que es desplaçarà al domicili de l'elector 
o electora) o autoritat consular (si es troba a l'estranger) i 
haurà d'anar acompanyat de un certificat mèdic que acrediti 

la malaltia o incapacitació. Tant el certificat mèdic com el 
poder notarial són gratuïts, i cal fer constar que aquest últim 
és personal i individual, és a dir, cap elector podrà atorgar 
poder a més d'una persona ni cap persona podrà represen
tar a més d'un elector. El representant anirà amb tota 
aquesta documentació (poder i certificat mèdic) a correus i 
tramitarà la sol·licitud de manera normal. 

A la sol·licitud del vot per correu s'ha de fer constar 
l'adreça a la que li hauran d'enviar a l'elector la documentació 
per votar per correu. 

Un cop l'oficina de correus té tota la documentació 
degudament formalitzada, li remet la mateixa a la Delegació 
Provincial del Cens Electoral , que després de fer les 
anotacions oportunes per tal de que l'elector ja no pugui 
votar personalment a la taula, li farà arribar a l'elector la 
documentació per exercir el dret al vot (paperetes, sobres, 
certificat d'inscripció al Cens, etc.). Si l'interessat no es 
trobés al seu domicili en el moment de rebre la documentació, 
no li donaran a ningú més, i aquest o el seu representant 
haurà de desplaçar-se a recollir-la a l'oficina de correus. 

c) Una vegada, amb tota la documentació al seu poder, 
l'elector triarà la papereta que desitgi, la introduirà al sobre 
de vot i aquest dintre d'un sobre que li haurà enviat la 
Delegació Provincial del Cens Electoral i en el qual ja 
constarà l'adreça de la taula electoral a la que li correspon 
votar. Aquest sobre haurà de ser enviat per correu certificat 
abans del dia 21 de maig. 

Serveis Jurídics Partit dels Socialistes de 
Catalunya (PSC-PSOE) 

Los perdedores de una guerra 
Desde ciertos despachos del PP, al igual que desde 

determinados medios de comunicación se esta acusando 
a la oposición democratica de "perder la guerra de lrak". 
Bien es cierto que la hemos perdido, al igual que nuestros 
padres y abuelos perdieron la guerra de 1936, guerra que los 
golpistas llamados "nacionales" fabricaron para liberar a 
Espanya de las hordas marxistas y de las conspiraciones 
judeo-masónicas, cuando el fondo de la cuestión era que el 
Gobierno legitimo de la República recortó los sueldos de los 
militares y la consecuencia fue que el sector golpista del 
ejército español inventó "el Gloriosa Alzamiento Nacio
na 1 " . 

Sr. Aznar y asociados, sean ustedes valientes y no nos 
engañen mas: digan lo que es de dominio público, en una 
palabra, que es lo que se busca por parte de las multinacio
nales petroleras, a las que parece que usted representa. 
Diganlo bien alto, no se escondan, las multinacionales del 
petróleo, al igual que el resto de los mortales, también 
tienen derecho a tener sus representantes politicos, faltaria 
mas, pero diganlo de una vez por todas. Y le aseguro que 
les sabremos perdonar, al igual que perdonamos a los 
golpistas de 1936, en esto reside nuestra grandeza. Pero no 

nos pidan que olvidemos, porque a la que nos descuidamos 
ya nos acusan de haber perdido otra vez la guerra. 

De toda esta situación, lo realmente deplorable, es que 
la CIA americana fabrique monstruos como Sadam Husein, 
Bin Laden y alguno mas que ignoramos; y que luego para 
descabezarlos tengan que pagar con su vida inocentes que 
lo único que han hecho es nacer en un sitio equivocado, en 
una hora incorrecta. 

Sr. Aznar, la próxima vez que decida hacer el indio con 
el Sr. Bus y el Sr. Blair, no impliquen al resto de la 
humanidad, ya que las Naciones Unidas tienen que ser una 
institución sólida y respetada para que tengamos un mundo 
mejor y no un títere de conveniencia para ciertas ocasiones 
y ciertos países. 

Sr. Aznar, no se vaya. Mientras esté usted dentro de la 
derecha, nosotros no sacaremos rentabilidad a sus 
meteduras de pata, pero su imagen nos servira para recor
darnos que la democracia sigue viva y que hay que luchar 
por ella. 

Un socialista sin carnet 
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D'ULLDECONA I 

BUTLLETÍ INFORMATIU DEL PSC D'ULLDECONA Núm. 50 - Abril 2003 

Als Srs. Raga, Hervàs, Martínez i Sra. Salas: 
Herñ rebut, com tots els ulldeconencs i ulldeconenques, 

els seus escrits. Referent al primer, ens ha arribat al cor la 
seva explicació sobre la figura de Lerroux. Lo que no tenim 
clar és si ens volen dir que han vist "La ciutat cremada" o si 
insinuen que els socialistes fem demagògia. 

Lo que ara els direm no és demagògia: la candidatura del 
PSC ens comprometem a reduir almenys en un 20% les 
retribucions dels regidors quan natros governem. És un 
escàndol que vostès estiguin cobrant estes quantitats i 
tinguen lo poble com lo tenen. Tot i això, no entrarem en el 
seu joc de desqualificacions. 

En els seus escrits no es veu ni una sola proposta 
positiva per a Ulldecona i els seus barris. Se nota que són 
deixebles i admiradors del Sr. Aznar i que, com ell només 
saben insultar i atacar a l'adversari. En canvi, des del PSC 
hem fet i farem propostes positives en estos temes (sous i 
trens) i en els altres. El veïns del nostre poble opinaran el dia 
25 de maig a les urnes. Els socialistes creiem que és 
possible governar d'una altra manera, des del respecte, la 
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confiança, l'eficàcia, el consens, la transparència, amb més 
participació i amb més il·lusió. 

PSC Ulldecona 

L'equip de govern, de matemàtiques, no en sap. Si porten els comptes municipals igual que converteixen els euros en 
pessetes, "apaga y vamonos". Senyors Lluc Raga, Celestí Hervas, Javier Martínez i Isabel Salas: la llista del PSC (els 
inexperts) els fa saber que els 135.000 euros, dels que parlen en el seu escrit de 8 d'abril, són 22.462.11 O pessetes, i no 
23.000 milions de pessetes com vostès ens volen fer creure . 

Copiaran deu vegades: 1 euro equival a 166'386 pessetes. Els disculpem, i assumim que es degut al seu elevat estrès 
laboral i pre-electoral. 

Dinar-Festa del 1r de Maig 
VISTELRESULTATPOSITIUDELAFESTADEL'ANYPASSAT,ENGUANYTORNEM 

A REPETIR-LAAL PAVELLÓ l TORNAA SER OBERTAA TOTHOM. 

TOT EL POBLE ESTÀ CONVIDAT. EL DINAR ÉS GRATUÏT PERA TOTHOM! 

Hl HAURÀ: "PAE~LA", BEGUDA, FRUITA, COC l "CREMAT" . l PER LA TARDA, 
BALL POPULAR. NOMÉS CAL APUNTAR-SE A LA PASTISSERIA MILLAN 

(C/ MAJOR, 115), O AL TELÈFON 977.720282, PERÒ ABANS DEL 26 D'ABRIL. 

VENIU TOTES l TOTS A LA FESTA DEL 1 R DE MAIG! 
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L'etapa 0-3 existeix 
Sóc una jove Educadora d'Educació Infantil que veu com a 

Ulldecona molta gent no és conscient de la importància que té 
l'etapa de O a 3 anys. 

És una etapa en la que aprenem els hàbits més importants 
de la nostra vida (caminar, hàbits de neteja, hàbits en el menjar, 
aprenem a parlar, ens relacionem amb els companys, etc.) i 
ens comencem a desenvolupar com a persones, per això, crec 
que tots els falduts hauríem de lluitar per aconseguir una Llar 
d'Infants pública que s'adapti a les necessitats dels pares 
(horaris compatibles amb el treball, accés a la Llar d'Infants des 
del primer mes de vida, etc.). 

Cal un canvi 
Tornen les eleccions municipals i, en aquesta ocasió, 

formo part de la candidatura socialista a Ulldecona, per 
primera vegada. Mai he estat en política però, veient com 
funcionen les coses al nostre poble, crec que és important 
que la gent jove s'atreveixi a participar directament per 
decidir quin és el camí que volem seguir de cara al futur. 

Al nostre poble li fan falta inversions en molts àmbits: 
mobiliari urbà, enllumenat... Moltes d'aquestes coses, si 
ens fixem, estan fetes un desastre. Fa falta treballar pel 
medi ambient, gestionant els residus tal com cal, obrint 
carrils bicis, plantant arbres al nostre terme i reutilitzant 
l'aigua depurada, entre moltes altres coses. Fa falta que 

Ja n'hi ha prou 
Quan em van proposar formar part de la candidatura dels 

socialistes a Ulldecona em va fer molta il·lusió, perquè des 
de petita he participat en els actes que han fet les joventuts 
socialistes i he anat a quasi tots els mítings electorals aquí 
i també a Barcelona. Però també perquè crec molt positiu 
que els polítics se'n recordin dels jóvens, de que estem aquí, 
què som el futur i que no som tant "passotes" com la gent 
es pensa. 

Els jóvens també tenim les nostres inquietuds i 
preocupacions. Sabem veure el què està bé i el què està 
malament i, com a tothom, no ens agrada ser enganyats. 
Penso que Ulldecona necessita dels jóvens i natros 

Avui en dia podem dir que és una 
necessitat social ja que com tots 
sabem amb el sou d'una persona és 
difícil poder viure una família. Per 
aquest motiu m'agradaria que 
tothom reflexionés sobre aquest 
tema i sobre altres mancances que 
té el nostre poble. 

Neus Gascó 

potenciem turísticament el nostre 
patrimoni, fa falta que dinamitzem 
el comerç ... 

Des de la candidatura socialis
ta d'Ulldecona treballarem per a 
aconseguir-ho i, en tots natros, 
sempre trobareu l'ajuda que 
necessiteu per buscar solucions 
als vostres problemes. 

Jordi Millan 

necessitem un poble on poder viure, 
treballar i passar-ho bé, sense haver 
de sortir a fora. 

Ara és el moment d'elegir el 
futur d'Ulldecona i els nostres 
barris. De manera que vull fer una 
crida a tots els jóvens perquè se'n 
recorden d'anar a votar en les 
properes municipals. Ho hem de 
fer pel nostre futur i pel del poble. 
Ja n'hi ha prou .. . 

lmma Querol 

Des de Sant Joan del Pas 
Hola. El meu nom és José-Manuel Fandos Porcar, 

Manolo per als amics. Estic molt content de formar part de 
la llista del Partit dels Socialistes a Ulldecona en les 
properes municipals. l, després de la victòria socialista a 
Ulldecona i de que Jaume torne a ser l'Alcalde de tothom, 
em presentaré per a alcalde del barri de Sant Joan del Pas 
i els Rajolars, ja que l'amic Enrique Castell, que ha segut 
alcalde durant 24 anys, ha decidit retirar-se. 

Crec que ha d'haver més comunicació de l'equip de 
govern amb els alcaldes de barri i, a més, s'han d'atendre 
les peticions que, a través nostre, la gent dels barris els hi 

fan arribar. 
No han de tornar a passar co

ses com la tallada dels pins al 
"pantanet" sense dir res a l'alcalde 
de barri, o lo l'autobús o les bandes 
de frenat a la carretera. 

Ulldecona i els barris hem d'anar 
tots junts en benefici de tots. 

José Manuel Fandos 

Jaume, Maragall, Zapatero ... 
La meua idea del que està passant és de que corren uns 

temps on sembla que estem revivint els anys 70, quan els 
"grisos" corrien detràs de la gent que es manifestava, i és 
que envés d'anar cap avant sembla que tornem enrera. 

De tota manera, això no és res d'estrany ja que tant a 
Espanya, com a Catalunya i Ulldecona estem governats 
per polítics de dreta, que no saben o no volen escoltar a la 
gent del carrer. 

Però ara tenim la oportunitat de fer un gir a l'esquerra i 
donar el nostre suport: 
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-A Zapatero com a president del 
Govern, 

-A Maragall com a president de 
la Genralitat, 

-A Jaume com a alcalde 
d'Ulldecona. 

No mos equivoquen. Encertem
ho. 

Jordi Torrent 

Temps de municipals 
D'aquí a quatre dies tornarem a estar en temps 

d'eleccions. Sembla que va ser ahir quan vam anar a votar 
i quasi ja fa quatre anys ... El temps passa massa de presa. 

Com suposo que ja sabeu tornaré a formar part de la llista 
dels socialistes i, des d'aquí, voldria fer una petita reflexió i 
un exercici de memòria per poder entrar en matèria electo
ral. Repassar i fer balanç del temps passat és una bona 
teràpia per tirar endavant i no caure en els mateixos errors 
o aprendre dels errors. 

La reflexió és pensar qui som els socialistes, què som 
i com treballem. Som progressistes, ens agrada escoltar la 
gent i busquem la participació de tothom. L'exercici de 
memòria és molt senzill. Penseu, no en quatre anys enrera, 
sinó en vuit. Penseu que esteu fent una passejada pel poble. 

La Ulldecona del demà 
Poc queda ja per a les properes eleccions municipals. El 

proper 25 de maig serem moltes les persones que anirem 
a votar, a dipositar el nostre vot a aquell partit o a aquelles 
persones que volem que treballen pel nostre poble durant els 
propers 4 anys. 

Segurament per a un servidor, seran unes eleccions ben 
diferents a la resta. Després de molts pensaments, amb 
il·lusió, amb noves idees i amb una altra manera de fer les 
coses, em presento a les eleccions d'Ulldecona ocupant el 
número 7 de la llista del PSC. Un partit que està sofrint un 
procés de renovació important, apostant per la gent jove, 
però el que és més important, amb un equip de persones 
amb molts projectes per fer realitat, i que ja vos anirem 
contant. 

Com a jove, crec que és molt important la nostra 

Al costat de la gent 
És la primera vegada que m' implico en política 

activament, però la meua vida, tant a nivell professional com 
a nivell voluntari, ha estat sempre dedicada a ajudar a la 
gent. l, aquesta, la política, és una altra manera de fer el 
mateix: ajudar a la gent, posant-te al seu servei. 

Els últims anys ens han demostrat com són realment 
els nostres governants a nivell local , a nivell autonòmic i a 
nivell estatal: tot el contrari del que natros defensem. Ajudar 
a la gent no és aferrar-se a una cadira, creure's que tot es 
fa bé i no escoltar el sentiment de la gent que t'ha donat la 
seva confiança. 

Altres temps 
Aquesta, no és la primera vegada que formo part de la 

candidatura del PSC a l'alcaldia d'Ulldecona. L'any 1991 , ja 
em vaig presentar i durant dos anys i mig vaig ser regidora. 
Llavors, me'n vaig donar compte de lo que això suposava. 
Dedicar el temps lliure que em quedava, després de fer la 
meua faena, a treballar pel poble, sense esperar res a canvi, 
i ho vaig fer amb il·lusió perquè el sol fet de ser part d'un 
ajuntament democràtic, després de tants anys de dictadu
ra, ja em compensava. 

Ara, és diferent, són uns altres temps ... però la il·lusió 
és la mateixa; per això he decidit tornar-me a presentar en 

Neteja, quitranat, places, jardins, 
trens, Creu Roja , ambulàncies, 
bombers, seguretat ciutadana, bon 
rotllo ajuntament-joventut, festes, 
carnaval i, com deia Nelo Bacora , 
personatge d'un sainete, seitera, 
seitera, seitera, que vol dir, etc. etc. 
etc. Així que, fora bromes, anem 
per feina que n'hi ha molta per fer i 
natros tenim ganes de treballar. 

Miquel Fusté 

participació dins el món de la polí
tica, amb veus dins l'Ajuntament 
per estar representats, per poder 
participar i executar propostes 
dirigides cap a natros i per qué no, 
per governar amb idees 
progressistes. 

A partir d'ara espero que quan 
em vegis pel carrer, me pares i me 
digues el què penses, i què 
t'agradaria que fèssem. Entre tots 
hem de fer la Ulldecona del demà, 
on la participació ciutadana és fonamental. 

Òscar Morera 

Per ajudar a la gent, primer que 
res s'ha d'escoltar i això és el que 
ells no han fet i natros ens 
comprometem a fer. M'agrada 
treballar per Ulldecona, no vull arri
bar a ser ministre ni president de 
res, simplement estar al costat de 
la gent del meu poble per a que tots 
junts el puguem tirar endavant. 

José Alonso 

el número 1 O a les municipals 
d'enguany, encara que només si
gue per donar suport i recolzament 
a uns companys que ho faran molt 
bé i formarem entre tots la millor de 
les candidatures. 

Maribel López 


